



**West African Ornithological Society
Société d'Ornithologie de l'Ouest
Africain**



**Join the WAOS and support
the future availability of free
pdfs on this website.**

<http://malimbus.free.fr/member.htm>

If this link does not work, please copy it to your browser and try again.

If you want to print this pdf, we suggest you begin on the next page (2) to conserve paper.

**Devenez membre de la
SOOA et soutenez la
disponibilité future des pdfs
gratuits sur ce site.**

<http://malimbus.free.fr/adhesion.htm>

Si ce lien ne fonctionne pas, veuillez le copier pour votre navigateur et réessayer.

Si vous souhaitez imprimer ce pdf, nous vous suggérons de commencer par la page suivante
(2) pour économiser du papier.

EDITORIAL

WAOS is both thriving and struggling at the moment. On the one hand, I am receiving a steady stream of good quality papers about all aspects of West African Ornithology. Council has arranged for a joint meeting with the British Ornithologists Club on 26 September and we are making plans for a one-day meeting in Caen, Normandy in 1990. If successful, such meetings will be encouraged in the future.

But on the other hand, WAOS is suffering from a lack of volunteer help in promoting the Society and in the production of Malimbus. I suggest that the Council be considerably enlarged to allow the participation of more members in the running of their society. With an increase in Council membership, the society would be able actively to pursue the advertisement and promotion of itself, to increase both membership and funds. Additional Council members could help organise further meetings and help with more mundane but important tasks such as dealing with requests for back numbers of Malimbus and assist with the mailing of Malimbus. All offers of help will be gratefully received. Indeed, they are vital if WAOS is to continue to provide a valuable outlet for West African Ornithology.

As noted in the previous issue of Malimbus, Council has decided to increase the subscription rate from 1 January 1990 to £10 Sterling per annum for Ordinary Members and to £25 Sterling per annum for Corporate Members. It should be noted that the cost of membership has been held constant for 7 years, during which time inflation has increased production costs continuously. Also, the size of Malimbus has increased steadily and is providing better value for money than ever. A new banker's order form is enclosed, please send these direct to your bank and not to WAOS.

To simplify payment for members in the French zone, it is possible to send the subscription (110 FF) to Marie-Yvonne Morel, route de Salenelles, Breville-les-Monts, 14860 Ranville, France. Use either a bank cheque or a "cheque postal Paris 1742579 N".

Humphrey Q.P. Crick

EDITORIAL

La SOOA est pour le moment à la fois prospère et en difficulté. D'un côté, c'est un flux constant d'articles de bonne tenue sur tous les aspects de l'ornithologie ouest-africaine. Le Conseil a organisé une réunion conjointe avec le British Ornithologists' Club le 26 septembre et nous préparons une réunion d'une journée à Caen, Normandie, en 1990. Si de telles rencontres réussissent, nous verrons à les renouveler.

D'un autre côté, la SOOA souffre d'une pénurie d'aide bénévole pour les activités de la Société et pour la production de Malimbus. Je suggère que le Conseil soit suffisamment étoffé et reçoive ainsi l'aide de plus de membres. Avec un Conseil élargi, la Société pourrait se faire mieux connaître et augmenter à la fois les inscriptions et ses ressources. Ces nouveaux membres du Conseil pourraient aider à organiser les rencontres à venir et se charger de tâches banales mais importantes comme les demandes de numéros anciens et l'expédition de Malimbus. Toute offre

d'aide sera accueillie avec gratitude. Car cette aide est vitale pour que la SOOA demeure un moyen d'expression de valeur pour l'ornithologie ouest-africaine.

Comme il était annoncé dans le numéro précédent de Malimbus, le Conseil a décidé de porter la cotisation à partir du 1er janvier 1990 à 10£ sterling (110 FF) par an pour les Membres Ordinaires et à 25£ sterling (275 FF) pour les Sociétés. Veuillez noter que la cotisation est restée la même prix! Vous trouverez ci-joint une nouvelle formule de chèque bancaire que vous voudrez bien envoyer à votre banque directement et non à la SOOA.

Pour faciliter le paiement aux membres de la zone franc, on peut envoyer la cotisation (110 FF) à Marie-Yvonne Morel, route de Sallenelles, Bréville-les-Monts 14860 Ranville France, soit en chèque bancaire, soit chèque postal Paris 1742579 N.

Humphrey Q.P. Crick



Blue-cheeked Bee-eater - Guepier de Perse - Merops persicus
(Photo: D.Richards)